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Dne: 23. 06. 2020  Zpracovala: Ing. Jitka Dočkalová 

Projekt Posilování administrativní kapacity obcí na bázi 

meziobecní spolupráce, reg. č.: CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017 

ZÁPIS ZE SETKÁNÍ STAROSTŮ  

ze dne 23. 06. 2020 

 

 

Místo: Kulturní dům ve Víru, od 17:00 hodin 

Program 9. setkání starostů DSO Mikroregion Bystřicko: 

1)  Prezence účastníků 

2) Informování o činnosti CSS – druhé prodloužení projektu od 4/2020 

3) Nové výstupy v rámci sociální oblasti, meziobecní spolupráce a veřejnoprávních smluv 

4) Ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb – dotazník 

5) Projednání návrhů na změny v činnosti 

6) Závěr 

 

1) Prezence účastníků 

Přítomní starostové byli přivítáni na, již devátém, setkání starostů v rámci projektu CSS a následně 

se zapsali do připravené prezenční listiny. Celkem se jednání zúčastnilo 27 starostů z členských 

obcí Mikroregionu, byla tedy splněna podmínka účasti alespoň 50 % starostů. Jednání se zúčastnila 

také regionální koordinátorka paní Ivana Červinková.  

 

2) Informování o činnosti CSS – druhé prodloužení projektu od 4/2020 

Předseda DSO Bystřicko pan Pokorný stručně informoval přítomné starosty o druhém 

prodloužení projektu CS a přivítal paní Červinkou, která následně poskytla přítomným 

starostům doplňující informace v rámci druhého prodloužení projektu.  

V dalším bodě zazněly informace z činnosti CSS, které prezentovala paní Dočkalová – odborný 

pracovník CSS. V úvodu seznámila přítomné starosty o době realizace projektu, pracovním 

úvazku, smluvních podmínkách a o financování v druhém prodloužení. Hned v dalším bodě se 

věnovala výčtu činností a služeb, které lze prostřednictvím CSS i nadále čerpat – od těch méně 
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odborných, ale v území potřebných, až po odborné a dotační poradenství, GDPR, VZ a právní 

poradenství. V dalším bodu se probíraly nové výstupy, které jsou zaměřeny na sociální oblast, 

meziobecní spolupráci a veřejnoprávní smlouvy.  

Předseda DSO dále poděkoval paní koordinátorce za návštěvu a poskytnuté informace, které 

přítomným sdělila.  

 

 

3) Nové výstupy v rámci sociální oblasti, meziobecní spolupráce a veřejnoprávních smluv 

Paní Dočkalová informovala starosty o nových výstupech v rámci druhého prodloužení. Ty se 

týkají sociální oblasti, konkrétně tvorby souhrnného dokumentu za CSS ,,Sociální potřeby 

obyvatel v DSO a náměty na jejich řešení“. Informace ke zpracování dokumentu budeme 

realizovat pomocí dotazníkového šetření. Na základě tohoto šetření vypracuje CSS návrh na 

zlepšení, které následně projedná na dalším setkání starostů plánované na říjen. 

Dalším výstupem je ,,Zpráva za území DSO“, která se týká analýzy současného fungování DSO 

a vyhodnocení koncepčních záměrů, ze kterých CSS zpracuje návrh na zapracování do činnosti 

DSO. Návrh musí být projednán v orgánech DSO do konce října. 

Poslední výstup se týká veřejnoprávních smluv na území DSO, konkrétně koordinačních 

veřejnoprávních smluv v přenesené působnosti. Po zjištění patřičných informací bude CSS 

vytvářet návrh na doporučení a možného postupu pro obce, který se bude následně projednávat 

v orgánech DSO do konce října.  

 

4) Ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb 

Přítomným starostům byl rozdán krátký dotazník, který měl za cíl zmapovat jejich spokojenost s 

rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb. Starostové byli seznámeni se způsobem vyplnění 

dotazníku a požádáni o jeho vyplnění, což také většinou ihned udělali. Celkem bylo rozdáno 27 

dotazníků, z nichž se vyplněných vrátilo 23. Dle jejich vyhodnocení, starostové zaměstnance CSS 

a jejich poskytované služby oznámkovali jako ve škole, přičemž výsledná průměrná známka 

dosahuje hodnoty 1,39 u rozsahu služeb a 1,43 u kvality služeb. Tento výsledek je srovnatelný s 

minulým hodnocením, je tedy vidět, že kvalita i rozsah služeb jsou stále na dobré úrovni. Na rozsahu 

nabízených služeb by starostové nechtěli nic měnit a jejich kvalitu hodnotí jako dostačující.  

Z vyplněných odpovědí by obce nejvíce využily pomoc v oblasti: 
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• výkonu funkce silničního správního úřadu ve věcech místních komunikací,  

• výkonu funkce orgánu ochrany přírody, 

• zařazení a vyřazení pozemních komunikací do kategorie místních komunikací, 

• řízení o místních poplatcích. 

 

 

5) Projednání návrhů na změny v činnosti 

V tomto bodě byl ponechán prostor na případné návrhy, popř. dotazy. Nikdo z přítomných však 

neprojevil zájem se k bodu vyjádřit. Starostové své návrhy uvedli již v rámci dotazníku. Na závěr 

byli přítomní vyzváni, aby se na CSS i nadále obraceli se svými požadavky, dotazy a nápady na 

rozšíření nabízených služeb. 

 

6) Závěr 

Starostům bylo poděkováno za jejich účast na dnešním setkání, a to bylo tímto ukončeno.  

 

Příloha zápisu: Prezentace z 9. setkání starostů 


